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Spørgsmål nr. S 670 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 19. februar 2025 
 

Til: Ministeren for grøn trepart  

Dato: 13. februar 2025 

Stillet af: 

 

Søren Egge Rasmussen (EL) 

Hvad mener ministeren om, at kun 3 pct. af de konventionelle køer får det 

kemiske fodertilsætningstilskud Bovaer i hele 2025, når regeringen havde 

forventet, at den frivillige ordning ville medføre, at 33 pct. af de 

konventionelle køer i 2025 ville få Bovaer? 

(Spm. nr. S 670). 

Begrundelse 

Der henvises til Zetlands artikel ”Vidunderfoder skulle sikre frivillig grøn 

omstilling. Men regeringen overvurderede potentialet med 1.000 procent” 

bragt den 29. januar 2025. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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